
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. april 2014 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kjarstein. 

Ordstyrer: Niels 

 

Kjarstein har solgt sit hus og flytter fra området. Han udtræder derfor af bestyrelsen og har afleveret 

nøgle og sagt farvel. Vi takker Kjarstein for veludført arbejde. Niels kontakter bestyrelsessuppleant. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. marts 2014 blev godkendt.  

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet.  

 

2.  

Bentes bunke. Support af vores Windows version ophører og vores PC er ved at være langsom og af 

ældre dato. Niels foreslog indkøb af ny PC og vil se på det. Et medlem har tilbudt at opdatere vores 

etape-kort. Bente svarer medlemmet, at vi er interesserede, og får et prisoverslag. Et nyt etape-kort 

kan trykkes i et kommende nyhedsbrev og omdeles til nye medlemmer sammen med velkomst-

brevet. Der er indkommet forslag om en fælles oprydningsdag. Vi er positive overfor forslaget, men 

har ikke ressourcer til at være drivkraft på projektet, men vi vil gerne donere affaldssække. Bente 

underretter forslagsstilleren. Et par beboerhenvendelser omhandlende foreningens træer blev drøftet 

og vil blive besvaret. Der er indkommet forslag til generalforsamlingen vedr. opstilling af flere 

affaldsspande i området og gadebelysning, fortove og fartdæmpning på Pilegårdsvej. Niels 

kontakter forslagsstilleren og får præciseret, hvad der skal med i generalforsamlingsindkaldelsen.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John har omdelt et ændringsforslag til vores 

ordensreglement. Dette blev drøftet og tilrettet og vil blive fremlagt til evt. vedtagelse på general-

forsamlingen. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. På det konstituerende bestyrelsesmøde d. 3. juni 2014 sættes 

navn på, hvem der overtager ansvaret for nyhedsbrevet. Kjarstein mailer sit materiale til Bente.   

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille spurgte til materiale på evt. nye håndboldmål. John har 

indhentet priser på hhv. træ- og aluminiumsmål. 

 

11.  

Eventuelt. Ingenting 

 

Referent: Bente Jensen 


